
Kære Medlemmerne 

 TAK for sidst! DEJLIGT vi fik valgt en ny bestyrelse!  

Jeg ønsker den nye bestyrelse STORT tillykke og ønsker god vind til dem og  
 

Jeg er sikker på at de kan løfte opgaven, for jeg synes virkelig at der er kommet  

gode folk ind med de rigtige kompetencer på hver sin post. 

 

Det er dejligt at Frank ville stille op - selvom det kun er for en år, håber jeg derfor 

der er en der vil tage over næste år :-) 

  

Jeg vil se tilbage på 2 spændende år hvor jeg har høstet erfaringer som er kommer med  

i min livs bagage og lært mange af jer dejlige mennesker at kende :-)  

  

Jeg ser også tilbage på de spændende projekter hvor vi fik sat i gang med en større renovering  

i Døvehuset - jeg håber vores gamle smukke hus vil stå der i mange år frem også når jeg bliver  

gammel :-) og ikke mindst også få sat skub i den digitale tidsalder ind i foreningen med ny hjemmeside og 

meget andet ;-) 

 Jeg vil TAKKE alle JER, frivillige, bestyrelse, samarbejdspartnere for det store samarbejde i de 2 år. 

 God vind til jer alle i bestyrelsen - måske vender jeg tilbage når mit barn er blevet større ;-)  

Bedste hilsner og HUSK: SAMMEN ER VI STÆRKE!!!!!!         

  Mads Treldal Skøt    

 


